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محمدرضا مهدوی
کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

»رنگرز« جانشین »بنا« شد  
ایسنا: علیرضا دبیر در حکمی حسن رنگرز 
را به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
منصوب کرد. جلسه  فنی در مورد تیم ملی 
کشتی فرنگی با حضور علیرضا دبیر، رئیس، 
حمید سوریان، نایب رئیس فدراسیون، علی 
محمدی، مدیرفنی تیم های ملی کشتی فرنگی 
و حسن رنگرز، قهرمان اسبق کشتی فرنگی 
و سرمربی و مدیر سابق تیم های ملی کشتی 
برگزار شد. در پایان این جلسه و با توجه 
تیم ملی  برنامه های  پیگیری  ضرورت  به 
کشتی فرنگی و خداحافظی محمد بنا سرمربی 
این تیم، حسن رنگرز به عنوان سرمربی تیم ملی 
کشتی فرنگی منصوب و حکم خود را از رئیس 
فدراسیون کشتی دریافت کرد. فدراسیون 
کشتی ضمن تشکر از محمد بنا، سرمربی 
پیشین و پرافتخار تیم ملی کشتی فرنگی برای 
ایشان آرزوی سلامتی و موفقیت دارد. حسن 
رنگرز متولد ۱۳۵۹ بوده و مدال طلای مسابقات 
جهانی ۲۰۰۱ یونان و مدال برنز مسابقات 
جهانی ۲۰۰۲ مسکو را در کارنامه خود دارد. 
وی همچنین اردیبهشت سال ۱۳۸۶ از سوی 
مرحوم یزدانی خرم به عنوان سرمربی تیم ملی 
کشتی فرنگی جوانان انتخاب شد. رنگرز در 
سال ۹۰ نیز با حکم مرحوم خطیب به عنوان 
نایب رئیس فدراسیون کشتی برگزیده شد. 
او همچنین در سال ۹۲ به عنوان نایب رئیس 
شورای کشتی آسیا و سپس در سال ۹۹ 
به عنوان مدیرکل ورزش و جوانان مازندران 
معرفی شد. رنگرز در سال ۹۸ نیز به عنوان 
مشاور رئیس کمیته المپیک و مدیر موزه ملی 
ورزش انتخاب شد. او سابقه مدیریت تیم های 
ملی کشتی فرنگی را هم در کارنامه دارد. محمد 
بنا در این باره نوشت: تبریک به حسن آقای عزیز 
و کشتی فرنگی. امیدوارم همه کنار هم پیروز 
و موفق باشید و کشتی گیران بدانند که مرد 

بزرگی امروز در کنارشان قرار گرفته است.

هادی ساعی، رئیس فدراسیون تکواندو 
در خصوص حضور خواهرش در فدراسیون 
به  مربوط  کار های  خواهرم  می گوید: 
نایب رئیسی انجام می دهد، اما او تمایلی به 

این سمت ندارد. 
  درباره حضور خواهرتان در سمت 

نایب رئیسی توضیح می دهید؟
 در حال حاضر کار های نایب رئیسی را 
خواهرم انجام می دهد و او گزینه ما برای این 
پست است، اما خودش تمایلی به این سمت 
ندارد و می خواهد به مسائل فنی بپردازد. 
وزارت ورزش وجوانان هم پیشنهاد داده بود 
که خواهرم »مهروز« نایب رئیس فدراسیون 
تکواندو شود، اما او به طورکلی این سمت را 

قبول نکرده است.  
  نظر شما درباره مسابقات گرندپری 

پاریس چیست؟
 این مسابقات از المپیک هم سنگین تر 
است، اما ورزشکاران ما عملکرد خوبی 
داشتند. خدابنده لو و کیانی خوب بودند 
و کوثر اساسه هم اولین مسابقه اش در 
این رقابت ها بود و تجربه رقابت سنگین 
را نداشت. اساسه بازیکن وزن منفی ۶۷ 
کیلوگرم نیست و امتیازات رنکینگش برای 
قبل بوده است. قصد داریم در پایان سال 
میلادی وزن ها را جابه جا کنیم. اساسه در 
مسابقات گرندپری وزنش ۴، ۵ کیلوگرم 
از حریفان خود کمتر بود و او خیلی راحت 

می تواند در وزن پایین تر شرکت کند.

خارج ازمستطیل سبز

 هادی  ساعی: 
 وزارت ورزش 

پیشنهاد داد خواهرم 
نایب رئیس شود! 

خبــــــر
»بیرانوند« سرباز  نیست

از ابتدای فصل جاری و با بازگشت علیرضا 
بیرانوند به فوتبال ایران ماجرای خدمت سربازی 
او در برخی رسانه ها و فضای مجازی مطرح 
شد و عنوان شده بود که دروازه بان ملی پوش 
پرسپولیس باید از ابتدای مهرماه و به دلیل پایان 
۳۰ سالگی خود که سقف سنی معافیت قهرمانان 
ورزشی و ملی پوش است به خدمت سربازی برود 
و دیگر قادر به همراه پرسپولیس در ادامه فصل 
نخواهد بود. در این میان باشگاه پرسپولیس و 
خود بیرانوند تاکید داشتند که معافیت حال 
حاضر بیرانوند به دلیل ملی پوش بودنش نیست 
و او مشغول تحصیل است و از معافیت تحصیلی 
استفاده می کند. این موضوع همچنان مبهم 
بود و نیازمند واکنش یک مقام رسمی بود تا 
اینکه سردار تقی مهری ، رئیس سازمان وظیفه 
عمومی فراجا توضیحات واضح و روشنی در این 
خصوص داد تا پرونده این موضوع تا اطلاع ثانوی 
بسته شود. سردار تقی مهری در حاشیه نشست 
خبری با حضور در جمع خبرنگاران درباره 
سربازی علیرضا بیرانوند و اینکه گفته می شود 
این فرد باید به سربازی اعزام شود، گفت: آقای 
بیرانوند از معافیت تحصیلی برخوردار است 
و چنین مواردی که مطرح می شود، صحیح 
نیست. بدین ترتیب ماجرای اعزام بیرانوند به 
خدمت وظیفه عمومی تا اطلاع ثانوی و تا پایان 
مهلت برخورداری از معافیت تحصیلی منتفی 
است و پرسپولیس همچنان می تواند از حضور 

وی استفاده کند. 

»کی روش« به دنبال شگفتی سازی است 

                    رئیس 
سرمربی تیم ملی دومین جلسه تمرینی کار 
با توپ ملی پوشان را جدی تر از همیشه زیر نظر 
گرفت. کی روش  به واسطه کارکردن با فرگوسن از 
جایگاه بزرگی برخوردار است و اغلب به مانند دوران 

حضورش در رئال، رئیس خطاب می شود.

                 تمرین 
 سامان قدوس، ملی پوش ایرانی برنتفورد که 
سومین فصل حضور در این باشگاه انگلیسی را 
سپری می کند، خودش را به اردوی تیم ملی در 
اتریش رساند و نخستین جلسه تمرینی خود را به 

کار با وزنه گذراند. 

                              مصدومیت 
در جریان دیدار  آتالانتا و رم که با پیروزی 0-1 
آتالانتا به پایان رسید موسو از ناحیه صورت با سر 
یکی از بازیکنان هم تیمی اش برخورد شدیدی داشت 
و به همین علت زمین را ترک کرد. وی  از ناحیه صورت 

تحت عمل جراحی قرار گرفته است.

ت
شــ

س نو
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 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: مصطفی زارعی، مدیر صدور مجوز حرفه ای 
فدراسیون فوتبال در خصوص رفع تعلیق از لیگ قهرمانان 
اظهارکرد: حدود ۵۰ روز پیش صحبت کردیم و یک هفته 
بعد تمام مدارک را برای AFC ارسال کردیم. هفته گذشته 
هم پیگیری کردیم به ما قول تسریع در بررسی مدارک را 
دادند. زارعی بیان کرد: ما باید ثابت کنیم استانداردهای لازم 
را داریم. حسن نیت از سمت ما باید اثبات شود. ارتباط خوبی 
هم شکل گرفته است. هفته دیگر به سمیناری در مالزی 
می روم و رایزنی بیشتری خواهیم کرد. تا یکماه آینده حتما 
به ما جواب می دهند. مدیر صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 
فوتبال در مورد گرفتن مجوز حرفه ای باشگاه ها تصریح کرد: 
ما چندین سال است صحبت از حرفه ای شدن می زنیم اما 
نقصان داریم. به فدراسیون فوتبال پیشنهاد دادیم که مجوز 
ملی و استانداردهایی را تعریف و مشکلات را با برنامه ریزی رفع 
کنیم. وی در زمینه معیارهای باشگاه حرفه ای گفت: براساس 
معیارهای ورزشی، باشگاه ها باید آکادمی داشته و برنامه های 
توسعه مشخص باشد. معیار پرسنلی می گوید باید پرسنل 
صاحب صلاحیت باشد و مدیرعامل و اعضا مشخص شود. وی 
افزود: ما در این مسیر به باشگاه ها کمک می کنیم. رویکرد 
باشگاه ها نسبت به سال گذشته بسیار تغییر کرده است. 
جلسات -۴ ۵ ساعته با هم داشتیم تا به صدور مجوز برسیم. ما 
در کنار باشگاه ها کمک می کنیم تا براساس واقعیت ها تصمیم 
بگیریم. زارعی اضافه کرد: معیار بعدی معیار زیرساختی است 
و به استانداردهای ورزشگاه بازمی گردد. ایمنی و امنیت، 
رختکن و نیمکت، وضعیت چمن و... دغدغه همه بحث صدور 
مجوز است. نباید اجازه دهیم این اتفاق دوباره تکرار شود. 
ورزشگاه آزادی مشکلاتی دارد که با استانداردها فاصله داشته 
و همه باید تلاش کنیم. وی در پایان درباره مالکیت استقلال 
و پرسپولیس گفت: با اقداماتی که انجام می شود به امید خدا 

مشکلی نخواهیم داشت.

 انتقاد پدر حسن یزدانی و برخی پیشکسوتان از »دبیر« 

حاشیه های    یک    شکست! 

سال  پنجم
شماره   1376

همان طور که پیش بینی کرده بودیم کی روش نفراتی را که 
در سال های گذشته با او کار کرده بودند را به اردوی تیم ملی 
فوتبال دعوت کرد، چون شناخت خوبی از آنها دارد. بازیکنان 
هم تاکتیک مدنظر کی روش را می دانند و خواسته هایش 
را اجرا می کنند. شاکله و ترکیب تیم ملی فوتبال همان 
قبلی است البته با تغییراتی کوچک همراه خواهد بود. فقط 
چند نفر از اعضای تیم ملی، نفرات جدید و مابقی شاگردان 
سال های قبل کی روش هستند. یک مقدار رفتار غیرحرفه ای 
با اسکوچیچ صورت گرفت و محترمانه مربی را بدرقه نکردند. 
کی روش امتحانش را پس داده و مربی بزرگی است. او در 
ایران سابقه خوبی دارد و فقط در جام ملت های آسیا عملکرد 
ضعیفی داشت. البته او نقطه تاریک هم در کارنامه اش 
دارد. بازیکنان جوان و مستعد در کشورمان وجود دارند 
که استحقاق دعوت به تیم ملی فوتبال را دارند، اما متاسفانه 
شرایط فوتبال و اشتباهات مدیریتی باعث شد که این 
بازیکنان از تیم ملی دور بمانند. در حال حاضر تیم ملی فوتبال 
ما جایی برای جوانان مستعد ندارد تا آنها در کنار باتجربه ها 
فرصت داشته باشند تا توانایی خود را نشان بدهند. اگر قرار 
بود تغییراتی در ترکیب تیم ملی صورت بگیرد و میانگین 
سنی بازیکنان پایین بیاید، باید زمانی که تیم ملی فوتبال 
به جام جهانی صعود کرد اتفاق می افتاد تا بازیکنان جوان 
و با استعداد لیگ برتر فوتبال، در بازی های دوستانه محک 
جدی بخورند. کی روش قصد دارد از تجربیات بازیکنانی 
همانند طارمی و آزمون در خط حمله استفاده کند تا تیم ملی 
فوتبال در جام جهانی شگفتی ساز شود. کی روش از سیستم 
دفاعی استفاده می کند و او می گوید که تیم ملی با تمام قوا 
دفاع کند. اگر شانسی وجود داشت، بازیکنان ضدحمله را 
در دستور کار قرار بدهند و فوتبال در خور و شایسته ایران 
انجام بدهند. بازی با تیم های انگلیس و آمریکا در جام جهانی 
سخت است، اما بازی با ولز سخت تر خواهد بود، چون این 
تیم با سبک انگلیس بازی می کند. امیدوارم ملی پوشان 
بازی روان و تماشاگرپسندی ارائه بدهند تا در جام جهانی 

شگفتی ساز شوند. 

آرمان ملی: حسن یزدانی در رقابت های جهانی کشتی آزاد 
مقابل »تیلور« آمریکایی تن به شکست داد. این شکست با انتقاد 
تند پدر وی از »علیرضا دبیر« همراه شد. انتقادی که ظاهرا مورد 

تایید برخی پیشکسوتان نیز هست. 
  شروع  ماجرا 

حسن یزداني دارنده مدال طلاي المپیک و جهان براي 
پنجمین بار در مسابقات جهاني کشتي آزاد مقابل »دیوید 
تیلور« از آمریکا قرار گرفت. در وزن ۸۶ کیلوگرم حسن یزداني 
پس از استراحت در دور اول در دور دوم با نتیجه ۱۰ بر صفر 
مقابل ایوان ایچیزلي از مولداوي به برتري دست یافت. وي 
در دورسوم و مرحله یک چهارم نهایي با نتیجه ۱۱ بر صفر 
سباستین جزیرزانسکي از لهستان را مغلوب کرد و به مرحله 
نیمه نهایي راه یافت. وي در مرحله نیمه نهایي با نتیجه ۱۰ بر 
صفر بوریس ماکویف دارنده مدال نقره جهان از اسلواکي را از 
پیش رو برداشت و به دیدار فینال راه یافت. وي در دیدار پایاني 
به مصاف دیوید تیلور قهرمان المپیک و جهان از آمریکا رفت که 
این مبارزه پنجمین مبارزه ۲ کشتي گیر محسوب  می شد. یزداني 
که از سوي اتحادیه جهاني کشتي لقب »پادشاه« را دارد در تایم 
اول با نتیجه ۲ بر یک شکست خورد. در تایم دوم برتري با تیلور 
بود و او این مسابقه را ۷ بر یک برد تا طلاي دیگري براي کشورش 

کسب کند. یزداني در این مسابقات به مدال نقره رسید . 
  انتقاد 

پدر حسن یزدانی در مراسم استقبال از تیم ملی کشتی آزاد 
در بازگشت از رقابت های قهرمانی جهان، در جمع خبرنگاران، 
اظهارکرد: »پسر من دنبال رکورد نیست و فقط برای شادی دل 
مردم کشتی می گیرد. پسر من دنبال رئیس فدراسیون نیست، 
دنبال سرمربی نیست، دنبال شورای شهر و نماینده مجلس 

نیست. پسر من می خواهد بعداز پایان کشتی در مجموعه 
خودش بچه ها را آموزش بدهد و مثل خودش کشتی گیر 
به بار بیاورد.« ایسنا در ادامه نوشت:  وی در ادامه با طرح 
ادعاهای جنجالی علیه علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی، 
اظهارداشت: »سوال من این است چرا آقای دبیر نیم ساعت مانده 
به مبارزه فینال به پسر من گفت که با مربی ۱۱۰ کیلوگرمی 
تمرین کن که باعث شد ضربان قلب او به ۲۵۰ برسد؛ در حالیکه 
نیم ساعت بعد، مبارزه فینال داشت؟ چرا این کار را کرد؟ باید 
پاسخ بدهد. چرا در فدراسیون کشتی در تمرینات زیرکتف با 
حسن یزدانی کار می کند، اما اینجا می گوید کشتی فقط زیر 
کتف زدن نیست؟« پدر حسن یزدانی در پاسخ به سوال یکی 
از خبرنگاران مبنی بر اینکه آیا معتقد است رئیس فدراسیون 
کشتی در امور فنی دخالت می کند؟ بیان داشت: »این را 
می توانید از آقای »دبیر« سوال کنید. مگر در فضای مجازی 
فیلم ها را نمی بینید؟ اینکه آیا دخالت می کند یا نه را من 
نمی دانم، اما من اینجا جواب می خواهم. آقای »عامل« چرا قبلا 
گزارش می کرد می گفت رحمان عموزاد به سبک حسن یزدانی 
کشتی می گیرد، اما اینجا اسمی از او نبرد؟ تمام کشتی گیرانی 
که کشتی می گیرند به سبک حسن یزدانی زیر کتف می زنند. 
بعداز ۲۷ سال می خواهند سبک کشتی حسن را عوض کنند؟ 
برای چه؟ حسن باید کشتی خودش را بگیرد. حسن مگر نونهال 

است که می خواهند از نو سبک او را عوض کنند؟«
  نظر برزگر

منصور برزگر در گفت وگو با »ایرنا« در واکاوی دلایل شکست 
حسن یزدانی برابر دیوید تیلور اظهارداشت: مربیان و حسن 
یزدانی با همان شیوه سال قبل به مصاف تیلور رفتند و این ایراد 
کار بود، زیرا قهرمان آمریکایی بر روی آن کار کرده بود و توانست 

به راحتی از دستان یزدانی عبور کند. به عبارتی کشتی گیر 
آمریکا به خوبی یزدانی را آنالیز و با آمادگی کامل گام در این دوره 
از مسابقات گذاشت. من نمی دانم مقصر این باخت مربیان است 
یا حسن یزدانی، اما باید برای این دیدار حساس راهبردهای 
بهتری در دستور کار قرار می گرفت تا یزدانی به راحتی بازنده 

این دیدار نباشد. 
  صحبت فلاح

اکبر فلاح پیشکسوت کشتی کشورمان در مورد کشتی 
حسن یزدانی و باخت او مقابل تیلور و انتقاد های پدرش گفت: 
مسئولان فدراسیون صحبت های بیهوده می کنند که می گویند 
با زیرکتف نمی توان کشتی گیر آمریکایی را شکست داد. چرا 
که یزدانی مثل همیشه کشتی گرفت و تاکتیک خود را تغییر 
نداده بود. سال گذشته زمانی که کادرجدید تیم ملی روی کار 
آمد و در مسابقات جهانی شرکت کردند، همه پیروزی ها را به نام 
خود ثبت کردند، این حرف را هیچ کس باور نکرد، چرا که در 
مدت زمان کوتاه مگر می توان تاکتیک یک کشتی گیر را تغییر 
داد و قهرمانی را به نام خود کرد. یزدانی در رویارویی با تیلور 
همان کشتی گیر همیشگی بود، سبک تیلور تغییر کرده بود. او 
در این یکسال به خوبی یزدانی را آنالیز کرده بود و توانست از 
پس او بربیاید. تیلور به مراتب از یزدانی بهتر بود، اما این پایان 
راه نیست او هشت سال است که با همین شیوه کشتی می گیرد 
و مدال به دست می آورد. او باید یک فن جدید اضافه کند و 
زمانی که دست زیرکتف حریف می برد یک فن جدید داشته 
باشد تا کشتی اش بسته نشود. فلاح عنوان کرد: اگر یزدانی 
مشکل داشت سه کشتی قبلی خود را با نتیجه ۱۰ بر صفر 

پیروز نمی شد. 
  صحبت یزدانی

حسن یزدانی پس از بازگشت تیم ملی کشتی آزاد کشورمان 
از مسابقات جهانی بلگراد درباره حمایت مردم از خودش با 
وجود کسب مدال نقره این رقابت ها، اظهارداشت: »کوچک 
تک تک این عزیزان هستم و امیدوارم در آینده ای نزدیک با 
خوش رنگ ترین مدال، دل آنها را شاد کنم.« او درخصوص اینکه 
آیا سال آینده مدال طلا می گیرد، گفت: »اگر در تیم باشیم، 
ان شاءا...« او درمورد ناراحتی پدرش و اینکه او اعلام کرده قبل 
از فینال اتفاقاتی رخ داده که سبب شکست پسرش شده است، 
توضیح داد: »پدر عزیز من معمولا برای باخت من ناراحت 
می شود و این برای همه طبیعی است. برای خانواده کشتی گیر 
هم بیشتر اما امیدوارم در آینده ای نزدیک این باخت را با پیروزی 
جبران کنم.« دارنده مدال نقره مسابقات جهانی بلگراد درمورد 
اظهارنظر منصور برزگر مبنی بر اینکه تیلور آماده سازی بهتری از 
حسن یزدانی داشته است؛ اما کادرفنی تیم ملی تصور می کردند 
او همان کشتی گیر سال گذشته است، بیان داشت: »مربیان 
تیم ملی زحمت کشیدند و از همه آنها تشکر می کنم، اما اشتباه 
از خود من بود و حریفم استفاده کرد. تیلور باهوش تر بود و بهتر 
عمل کرد. از نقاط ضعف من استفاده برد و نتوانستم عملکرد 

خوبی نشان بدهم.«

 بیــن المــلل
روبرت لواندوفسکی، مهاجم لهستانی بارسلونا باردیگر از 
انتخاب این تیم ابراز رضایت کرد. لواندوفسکی بعداز ۸ سال 
حضور در بایرن مونیخ و ثبت رکوردهای زیاد گلزنی تصمیم 
به جدایی از این تیم گرفت. این بازیکن لهستانی تا سال 
۲۰۲۳ با بایرن قرارداد داشت اما تصمیم به جدایی گرفت 
و با قراردادی سه ساله به ارزش ۴۵ میلیون یورو پیراهن 
بارسلونا را برتن کرد. او باردیگر از انتخاب خود ابراز رضایت 
کرد. لواندوفسکی گفت: از همان روزهای ابتدای حضورم در 
بارسلونا احساس کردم که در مکان مناسب و وقت مناسبی 
قرار دارم. من از پوشیدن پیراهن بارسلونا احساس افتخار 
کردم. انتظار چنین برخورد گرمی از هواداران نداشت. 
هواداران بارسلونا به سرعت در نیوکمپ از من حمایت کردند 
و احساس کردم که مدت هاست که در این تیم بازی می کنم. 
لواندوفسکی ادامه داد: به خوبی زبان اسپانیایی صحبت 
می کنم. می توانم کارهایم را انجام دهم و با فرهنگ مردم و 
شهر آشنا شده ام. روزبه روز بیشتر با شرایط 
جدید خودم را تطبیق می دهم. او در 
ستایش از بازیکنان جوان بارسلونا گفت: 
بارسلونا بازیکنان جوان و بااستعدادی مثل 
پدری، ژاوی، آنسو فاتی و فران را دارد. 
آنها علاقه زیادی به سوال پرسیدن 
از من دارند و مدام باهم در ارتباط 
هستیم. می خواهم که تجربه خود 
را در اختیار این بازیکنان قرار دهم 
چرا که در حال پیشرفت  هستند. 
لواندوفسکی شروعی خیره کننده در 
بارسلونا داشته است تا جایی که در ۶ بازی 

موفق به زدن ۸ گل شده است.

وکیل پرونده ایران در شکایت از »مارک ویلموتس« درباره 
نامه فیفا به ایران درباره پرداخت نشدن دستمزد این مربی 
بلژیکی توضیحاتی ارائه کرد. روزبه وثوق احمدی، در گفت وگو 
با »ایسنا«، گفت: تیم حقوقی فدراسیون فوتبال مسئول 
رسیدگی به این نامه است. این نامه چیز جدیدی نیست. فیفا 
درباره علت پرداخت سوال کرده و باید دید فدراسیون فوتبال 
چه پاسخی می دهد. او با اشاره به اینکه هنوز مشخص نیست 
فیفا این مساله را با چه رویه ای جلو می برد، افزود: به علت 

تغییراتی که در قوانین شکل گرفته، با دو رویه مواجه هستیم 
و معلوم نیست فیفا به چه شکلی این پرونده را جلو می برد. 
این احتمال وجود دارد که حساب های مالی ایران در فیفا 
مسدود شود یا پرونده یه کمیته انضباطی ارجاع شود. پرونده 
تا زمان رسیدگی در دادگاه CAS در اختیار ما بود که از ۶ 
میلیون به ۳ میلیون یورو کاهش یافت و از آنجا به بعد تیم 
حقوقی فدراسیون فوتبال رای را جلو می برد. این وکیل دعاوی 
ورزشی درباره مهلت ایران برای پرداخت دستمزد ویلموتس 

بیان داشت: در حکم CAS مدت زمان اعلام نشده چرا که این 
دادگاه به تمام پرونده ها رسیدگی می کند و از این به بعد طبق 
قوانین مربوط به فیفا جلو خواهد رفت. الان اتفاق جدیدی رخ 
نداده و باید دید فیفا چه تصمیمی اتخاذ می کند. باید صبر 
کنیم. وثوق احمدی درباره احتمال ارجاع پرونده ایران به 
کمیته انضباطی فیفا افزود: این احتمال هست که پرونده به 
کمیته انضباطی برود. یکی از ضمانت های اجرایی این حکم، 
بلوکه کردن حساب ایران است. درباره باشگاه ها هم اینطور 
است که پرونده نقل وانتقالات را می بندند و اگر ادامه داشته 
باشد، حکم های سنگین تری مانند کاهش امتیاز یا سقوط به 

دسته پایین تر را وضع می کنند.

 ماجرای نامه فیفا به ایران درباره »ویلموتس« چه بود؟ 

مسعود  اقبالی: 

»کی روش« آمده تا در جام جهانی بد نبازیم!
 مسعود اقبالی، کارشناس فوتبال در خصوص تغییر در 
کادرفنی تیم ملی گفت: کارلوس کی روش را به تیم ملی آوردیم 

تا در جام جهانی ۲۰۲۲ آبرومند بازی کنیم و بد نبازیم.
  لژیونرها

مسعود اقبالی در گفت وگو با »فارس«، در مورد شرایط 
تیم ملی و بازی های دوستانه ای که با اروگوئه و سنگال در اتریش 
داریم، اظهارداشت: در ابتدا باید بگویم که سبک بازی سه تیم 
همگروه ما در جام جهانی یعنی انگلیس، آمریکا و ولز شباهتی 
به این دو حریف تدارکاتی مان ندارد و مجبور شدیم که مقابل 
این دو تیم بازی دوستانه انجام بدهیم زیرا از هیچی بهتر است! 
در مورد تیم ملی هم باید بگویم اکثر بازیکنان تجربه حضور در 
جام جهانی را دارند و به خوبی همدیگر را می شناسند. وی افزود: 
این  دو مسابقه از نظر فنی شباهتی به بازی های ما در جام جهانی 
نخواهد داشت اما می تواند نشان بدهد که بازیکنان مان در 
چه شرایطی هستند. بازیکنان لیگ داخلی مان که میزان 
آمادگی شیان مشخص است و همه می خواهیم وضعیت 
لژیونرها را ببینیم. به جز طارمی شاید بقیه لژیونرها ی مان کمتر 

در ترکیب اصلی تیم هایشان قرار می گیرند. حتی سردار آزمون 
هم دیگر بازیکن ثابت نیست. باید ببینیم کی روش بعد از این دو 

مسابقه چه خواهد کرد. 
  مشکل اصلی کی روش 

این کارشناس فوتبال تصریح کرد: مشکل اصلی کی روش 
بعداز این دو مسابقه دوستانه و اردو در اتریش آغاز می شود، زیرا 
لژیونرها را حدود ۱۰ روز قبل از جام جهانی در اختیار نخواهد 
داشت. در نتیجه کی روش به همان سبک و سیاق قبل تیم ملی 
را آماده می کند. بازی هایی با ساختار دفاعی منسجم و آمادگی 
فیزیکی خوب بازیکنان که من از ابتدا هم طرفدار بازگشت 
کی روش بودم، زیرا اسکوچیچ از سوی بازیکنان تیم ملی مورد 
پذیرش نبود. کاریزمای لازم را برای هدایت تیم ملی در جام 
جهانی نداشت. او یک مربی با شاخص ها و اخلاق خاص خودش 
است و فقط می خواست در جام جهانی روی نیمکت تیم ملی 

کشورمان حضور داشته باشد.
  برکناری »اسکو«

اقبالی در مورد اینکه برخی مربیان می گویند از نظر معرفتی 

برکناری »اسکو« کار درستی نبود، بیان داشت: فوتبال یک 
منطق و علم است بزرگترین مربیان دنیا هم ممکن است از تیم  
خود کنار گذاشته شوند. اکنون هم کی روش به تیم ملی ما آمده 
تا در جام جهانی بد نبازیم. برای این سه بازی حتی اگر گواردیولا 
و فرگوسن را هم بیاوریم کار زیادی از دستش برنمی آید. زیرا 
فوتبال ما از نظر سخت افزار، تاکتیکی و ... از فوتبال مدرن و 
عقب تر است. بنابراین کی روش تلاش می کند میزان آمادگی 

جسمانی و فیزیکی بازیکنان تیم ملی را بالا ببرد.
  هدف 

وی افزود: در جام جهانی ۲۰۱۸ تیم ملی دوندگی بالایی 
داشت و بازیکنان از نظر فیزیکی آمادگی خوبی داشتند. در 
جام جهانی قطر هم کی روش ساختار دفاعی مستحکمی برای 
تیم ملی ایجاد خواهد کرد تا کمتر گل بخوریم و بازنده بدی 
نباشیم. از نظر فنی تیم ملی در خط میانی دارای مشکلاتی است 
و ارتباطی بین خطوط ما برقرار نیست. در مقدماتی جام جهانی 
هم با چاشنی شانس به جام جهانی صعود کردیم و فقط برنده 
می شدیم، اما فوتبال خوبی ارائه نمی کردیم. اکنون هم با رقبای 
قدرتمندی داریم. انگلیس، آمریکا و ولز بازیکنان آماده ای در 
فوتبال باشگاهی اروپا دارند و تیم ملی ما با کی روش تلاش 
خواهد کرد تا بد نبازد و به عنوان یک تیم آسیایی فوتبال قابل 

قبولی ارائه بدهد.


